
آرمان ملی: سردار آزمون، مهاجم تیم ملی فوتبال کشورمان 
در باشگاه رم ایتالیا شرایط مساعدی دارد و صحبت های 

خوبی در خصوص آینده وی به گوش می رسد. 
   جابه جایی و نیمکت نشینی 

سردار آزمون در بهترین زمان ممکن یعنی کمی قبل از آغاز 
جنگ روسیه و اوکراین بالاخره دلش را به دریا زد و با کوچ از 
سرزمین تزارها، به لیگ برتر اروپا پیوست؛ ابتدا در آلمان برای 
لورکوزن توپ زد و بعد در انتقالی شیرین و غیرمنتظره پیراهن 
رم را به تن کرد. اینها تیم های مهمی هستند که آزمون در هر 
دوی آنها به طور مفصل طعم نیمکت نشینی را چشیده است. 
اسفندماه گذشته ورزش 3 نوشت: با این حال از زمانی که 
ژوزه مورینیو رم را ترک کرد و جای خودش را به دروسی داد، 
امیدواری ها در مورد وضعیت آزمون افزایش یافت. با وجود 
ترک تیم از سوی سردار و حضورش در جام ملت های آسیا 
با تیم ملی ایران، کادرفنی جدید این مهاجم را لایق فرصت 
دانست و در چند بازی او را مورد استفاده قرار داد. سردار 
حتی در 2 مسابقه فیکس هم شد و به فهرست اروپایی رم راه 
یافت اما به نظر می رسد این خوشحالی چندان پایدار نبوده 
است. آزمون در جریان برتری 4 بر صفر رم مقابل برایتون در 
لیگ اروپا، صرفا 2 دقیقه برای جالوروسی بازی کرد و به وضوح 
کاملا »تشریفاتی«  می توان تعویض او را در دقایق پایانی 
دانست. نکته اینجاست که پیش از آن سردار در دیدار با 
مونزا هم که به برتری 4 بر یک سرخپوشان انجامید، به میدان 
نرفته بود و شاید به نظر می رسید با حفظ نیرو، فرصت بیشتری 
خ نداد.  مقابل برایتون در اختیار او قرار بگیرد اما این اتفاق ر
از همه اینها عجیب تر اما داستان بازی با فیورنتینا بود. رم در 
این مسابقه، دقایق طولانی از حریفش عقب بود و ده روسی 
همه ابزار تهاجمی اش را برای تغییر نتیجه به میدان فرستاد 
اما باز هم خبری از آزمون نشد. رم در حالی در ثانیه های پایانی 
کار را به تساوی 2- 2 کشاند که هر آن انتظار می رفت آزمون به 
زمین بیاید اما به شکل عجیبی خبری از مهاجم ایرانی نشد؛ 
آن هم درحالی که او طی فرصت هایی که قبلا به دست آورده 
بود، هم گل زده و هم پاس گل داده بود. به طور کلی شرایط 

سردار در رم کمی عجیب و غیرقابل فهم است. 

   گل سوم سردار 
اوایل ماه جاری رم در هفته سی وسوم سری آ از بولونیا 
کرد و برابر مهمانش با نتیجه سه بر یک شکست  میزبانی 
خورد. در این بازی سردار آزمون از دقیقه ۵2 به جای تامی 
۵۶ تنها  آبراهام راهی میدان شد و موفق شد در دقیقه 
گل تیمش را به ثمر برساند. بولونیا در این بازی توسط 
اوساما العزوزی )دقیقه ۱3(، یوزوآ زیرکزی )4۵( و الکسیس 
کرز )۶۵( به گل رسید. به گزارش ایسنا، سردار آزمون  سالما

در صحبت هایی بعد از بازی گفت: گاهی بازی ها اینگونه 
پیش می رود. بولونیا خیلی خوب کار کرد و شایسته برد بود. 
بدیهی است که سه امتیاز را می خواستیم ولی در فوتبال 
گاهی می برید و گاهی می بازید. ما به راهمان ادامه می دهیم و 
با وجود این نتیجه دست از تلاش نخواهیم نکشید. او درباره 
گلزنی در این دیدار با وجود نبودنش در ترکیب اصلی نیز 
افزود: وظیفه کسانی که از روی نیمکت می آیند این است که 
تا جایی که می توانند به تیم کمک کنند. این وظیفه ماست. 
همه ما باید به تیم کمک کنیم و خوشحالم توانستم گلزنی 
کنم. این سومین گل سردار آزمون در این فصل برای رم بود. 
این بازیکن ایرانی که به تازگی دوران مصدومیت را پشت سر 
گذاشته، آماده است در لیگ اروپا نیز به تیمش کمک کند. 
رم با هدایت دانیله دروسی توانسته است به نیمه نهایی 
لیگ اروپا راه یابد و باید در این مرحله به مصاف بایر لورکوزن، 

قهرمان بوندسلیگا، برود. 

   بازی با تیم سابق 
بایرلورکوزن پنجشنبه شب در دور رفت مرحله نیمه نهایی 
لیگ اروپا مقابل رم قرار خواهد گرفت. سردار آزمون که از 
ابتدای فصل به صورت قرضی از لورکوزن به رم پیوسته است، 
در این بازی فرصت تقابل با تیم سابقش را دارد. سیمون 
رولفس، مدیر ورزشی بایر لورکوزن، درباره رویارویی  سردار 
آزمون، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران، با باشگاه سابقش در 
نیمه نهایی لیگ اروپا گفت: این چیزها در حال حاضر در 
فوتبال عادی است. هیچ بندی در قرارداد قرضی سردار وجود 
ندارد که بازیکن ایرانی را از بازی مقابل تیم سابقش منع کند. 
کنون به صورت  آزمون تا سال 2۰2۷ با لورکوزن قرارداد دارد و ا

قرضی در رم بازی می کند. 

   جدایی رقبا
گزیر از ترک رم در  کو و تامی آبراهام ممکن است نا روملو لوکا
تابستان پیش رو باشند؛ هر چند مهاجم بلژیکی دوست دارد 
همچنان پیراهن جالوروسی را به تن کند. با نزدیک شدن به 
کو در مورد  پایان فصل زمان آن فرا رسیده است که روملو لوکا
آینده اش تصمیم بگیرد. این بازیکن به هر قیمتی می خواهد 
چلسی را ترک کند و از آنجا که از زندگی در رم لذت می برد، آماده 
ماندن در ایتالیاست. او به صورت قرضی در رم بازی می کند 
و بازیکن چلسی است. به نوشته کالچومرکاتو، مهاجم گلزن 
بلژیکی از مدیر برنامه هایش خواسته است تا در صورت کسب 
سهمیه حضور در لیگ قهرمانان فصل آینده، در رم بماند. با 
کو رقم هنگفتی  این حال رم باید برای دائمی کردن قرارداد لوکا
را پرداخت کند و به همین خاطر شانس تیم ایتالیایی برای 
کو زیاد نیست. در نتیجه رم در حال حاضر به  نگه داشتن لوکا

دنبال جایگزینی برای این بازیکن در تابستان است. رم قصد 
دارد تامی آبراهام را نیز در پنجره نقل و انتقالات تابستانی 
بفروشد. مدیران این باشگاه ایتالیایی انتظار دارند برای این 
بازیکن 2۶ ساله انگلیسی حداقل 3۰ میلیون یورو دریافت 
کنند. تامی آبراهام تقریبا تمام فصل را به دلیل مصدومیت زانو 
از دست داد. این مهاجم در فصل جاری در تمامی رقابت ها 
تنها شش بازی انجام داده و یک گل به ثمر رسانده است. رم 
که در لیگ اروپا حضور دارد باید در دور نیمه نهایی به مصاف 
بایر لورکوزن برود. رم تیم پنجم جدول رده بندی سری آ بعد 
از این دیدار باید ۱۶ اردیبهشت در سری آ میزبان یوونتوس 

باشد. 

    تصمیم گیری درباره آینده آزمون 
مهاجم ایرانی در شرایط خوبی است. او در جریان دیدار 
هفته قبل برابر ناپولی پنالتی گرفت و موثر بازی کرد. بازیکن 
ایرانی در این فصل سری آ، سه گل و دو پاس گل در 2۰ بازی 
ثبت کرده است. آزمون در رم راحت است و دوست دارد در 
این تیم بماند. دانیله دروسی، سرمربی 4۰ ساله رم، نیز این 
بازیکن را دوست دارد ولی خیلی چیزها به این بستگی دارد 
که جالوروسی به لیگ قهرمانان صعود کند. در شرایطی که رم 
بخواهد قرارداد آزمون را دائمی کند باید ۱2.۵ میلیون یورو به 

لورکوزن پرداخت کند که در 
این صورت سود خوبی به 

لورکوزن می رسد. 
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شمس: حضور در »سید یک« 
 به فوتسال عظمت می دهد

فوتسال  سابق  سرمربی  شمس،  حسین   
ملت های  جام  مسابقات  درباره  ایران 
تیم ملی  قهرمانی  با  که   2۰24 آسیا  فوتسال 
ایران و شگفتی سازی تیم های تاجیکستان 
کافا  و افغانستان همراه بود، اظهار داشت: 
)فدراسیون فوتبال آسیای مرکزی( خدمت 
است.  کرده  منطقه  این  فوتسال  به  زیادی 
و  تاجیکستان  ازبکستان،  ایران،  تیم های 
افغانستان از کافا به جام جهانی رسیده اند و 
قرقیزستان نیز شانس صعود به این رقابت ها را 
داشت. وی با تمجید از تیمی که روی سکوی 
سوم جام ملت های آسیا ایستاد، خاطرنشان 
کرد: ازبکستان از مربی بزرگی چون ونانسیو 
لوپس استفاده می کند و کارمان مقابل چنین 
تیمی بسیار سخت شده است. تیم امید ایران 
در تورنمنت کافا مقابل ازبکستان با نتیجه ۵ 
بر صفر پیروز شد، اما ببینید در این مدت چه 
اتفاقی افتاده و لوپس چه تحولی ایجاد کرده 
که کارمان مقابل ازبکستان گره خورد. سرمربی 
پیشین تیم ملی فوتسال ایران با اشاره به حذف 
زودهنگام ژاپن از جام ملت ها بیان کرد: فوتسال 
شرق آسیا در مجموع بسیار ضعیف شده است. 
تایلند به زحمت تا فینال بالا آمد و در یک چهارم 
نهایی با دو گل از عراق عقب افتاده بود. شمس 
درباره برنامه تیم ملی ایران تا جام جهانی 2۰24 
گفت: در این فاصله چهار ماهه، وزارت ورزش و 
فدراسیون فوتبال برنامه ریزی کرده است و باید 

بازی های دوستانه خوبی برگزار شود. 

ویژه

با  خی  شو ی  ا بر منی  آ شو
قرار  بین  دور مقابل  مولر 
گرفت و سپس رد شد. مولر 
برای شوخی با بازیکن رئال 
گفت: شوآمنی می خواهد 
کتیک های ما برای بازی  تا

را بداند! برگشت 

ه  ر ستا  ، س مو ا ر خیو  سر
سابق رئال مادرید با انتشار 
رسمی  صفحه  در  عکسی 
گرامش به تمجید از  اینستا
سابقش  تیمی  هم  وس  کر
پرداخت و نوشت: »همیشه 

در تیم من. دون آنتونیو.«

در یکی از مهم ترین بازی ها، 
و  تهران  ر  هوادا تیم های 
به   ، ن ا د با آ صنعت نفت 
مصاف هم رفتند و علی اصغر 
قربانعلی پور هم به نمایندگی 
از امیر قلعه نویی در این بازی 

کرده است. حضور پیدا 

ت
شــ

س نو
عک

        مربی تیم ملی   بازی برگشت تمجید

گفتوگو

احسان روزبهانی، مشاور فنی تیم بوکس امید 
و قهرمان پرافتخار بوکس کشورمان در خصوص 

شرایط این تیم صحبت کرد. 
 درخصص وضعیت تیم بوکس امید توضیح 

می دهید؟
 بازی های ملی پوشان آغاز شده و خیلی به 
این تیم امیدوار هستم. همه چیز به نتیجه 
گرفتن و قهرمانی نیست، اما یک تیم بسیار 
باانگیزه داریم که شادابی در تمرینات آن ها حرف 
اول را می زد و خیلی خوشحالم که در کنار این 
بچه ها حضور داشتم. این بچه ها سرشاز از انگیزه 
هستند، چون خیلی از آن ها برای اولین بار است 
در مسابقات بین المللی حاضر می شوند. وقتی 
شوق و علاقه آن ها به تمرین کردن را می دیدم، 
انگیزه من هم دوچندان می شد و امیدوارم تک 
تک آن ها دست پر به کشور برگردند. کارکردن 
با بوکسور هایی که سن و سال پایین تری دارند 
به خاطر انگیزه و انرژی آن ها همیشه لذت بخش 
است، اما سختی های خاص خودش را هم دارد. 
این مجموعه به معنای واقعی یک تیم است 
و مطمئن باشید آینده بوکس ایران را تضمین 
خواهند کرد، چون رفته رفته اصول بوکس را یاد 

می گیرند. 
   این نسل را چگونه ارزیابی می کنید؟

نسل خوبی در راه است و تیم ملی بزرگسالان 
می تواند تا چند سال آینده از این بوکسور ها 
اینکه قطعا چهره های  کند. ضمن  استفاده 
جدیدی هم به مرور زمان معرفی می شوند. برای 
تیم های جوانان و امید در قهرمانی آسیا آرزوی 
بهترین ها را دارم و مطمئن هستم بوکسور های 

ما روی رینگ کم نمی گذارند. 

احسان روزبهانی: 
 نسل خوبی 

 برای بوکس ایران 
در راه است

اشتباه به قیمت حذف والیبالیست  
هلندی از لیگ ملت ها 

ایسنا: بنی توینسترا، پشت خط زن تیم ملی 
والیبال هلند، امسال در لیگ ملت های والیبال 
شرکت نخواهد کرد. این اتفاق نتیجه یک خطای 
داخلی توسط فدراسیون والیبال هلند در مراحل 
ثبت نام بوده است. تلاش برای رفع این مشکل 
ناموفق بوده و به این ترتیب این بازیکن هلندی 
قادر به همراهی هلند در لیگ ملت ها نخواهد 
بود. فدراسیون والیبال هلند نام 3۰ بازیکن را 
برای حضور در لیگ ملت ها ارائه داد اما معلوم 
شد که 2۹ بازیکن واجد شرایط بازی در لیگ 
ملت ها هستند چرا که اطلاعات مربوط به یکی 
از بازیکنان تکمیل نشد و به این ترتیب او حضور 
در این رقابت ها را از دست داد. هرمان مپلینک 
مدیرفنی تیم ملی والیبال هلند گفت: این اشتباه 
ک و غم انگیز است. ما برای »بنی«  وحشتنا
که همیشه بی قید و شرط خود را  متاسفیم 
وقف تیم می کند. این اشتباه برای کادرفنی و 
تیم نیز بسیار ناراحت کننده است اما متأسفانه 
برگشت ناپذیر است.  بنی توینسترا هم اظهارکرد: 
من از اتفاقی که افتاد بسیار ناامید هستم. شما 
تمام سال را صرف تلاش برای پیشرفت می کنید 
و تمام طول سال به فکر رسیدن به المپیک 
هستید ولی این اتفاق تلخ برای شما رخ می دهد. 
خیلی از این بابت ناراحت شدم که نمی توانم در 
لیگ ملت ها هلند را همراهی کنم اما متاسفانه 
اشتباهاتی صورت گرفته و راه جبرانی ندارد. این 
اتفاق بسیار مایه تاسف است. هلند در تلاش 
برای کسب جواز حضور در المپیک است و پیاتزا 
سرمربی ایتالیایی هلند به زودی جانشین این 
گر هلند جواز حضور  بازیکن را اعلام خواهد کرد و ا
در پاریس را کسب کند، این بازیکن 23 ساله 

می تواند در المپیک، کشورش را همراهی کند. 
 
 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان، در حاشیه 
جلسه هیات دولت، اظهار داشت: هفته آینده مراسم تجلیل 
از ۱۵۱۷ تن از قهرمانان و دست اندرکاران ورزش که سال گذشته 
برای کشور افتخارآفرینی کردند با حضور رئیس جمهور برگزار 
می شود و 23۰ میلیارد تومان پاداش این عزیزان است. وی 
افزود: متولی المپیک، کمیته ملی المپیک است و وزارت ورزش 
هم کمک می کند به خصوص در رشته های المپیکی مانند 
کشتی، تکواندو و وزنه برداری. وزیر ورزش ادامه داد: استقلال و 
گذار شده اند اما برای تغییر نام باید روال آن طی  پرسپولیس وا
شود. ما کمیسیون ماده ۵ باشگاه ها را داریم لذا خواهشمندیم 
هر باشگاهی اعم از خرد و بزرگ برای تغییر نام، مسیر قانونی خود 
را طی کنند. هاشمی تصریح کرد: حق پخش تلویزیونی صرفا 
متعلق به دو باشگاه فوتبال تهران نیست بلکه متعلق به ورزش 
است و باید گره آن گشوده شود در برنامه هفتم این موضوع دیده 
شده است که به آیین نامه ای که با کمک وزارت ورزش و سازمان 
صداوسیما تنظیم می شود و به تصویب هیات دولت می رسد، 
حواله شده است. با حق پخش بسیاری از مشکلات ورود بخش 

خصوصی به ورزش حل می شود. 

بیــنالمــلل
   باشگاه بایرن مونیخ که در آستانه استخدام رالف رانگنیک 
به عنوان جانشین توماس توخل در تابستان پیش روست، از 
سوی دیگر گزینه های مدنظرش برای تقویت ترکیب خود برای 
فصل آینده را هم زیرنظر گرفته که یکی از آنها ظاهرا فیرجیل 
فن دایک است. بر اساس ادعای رسانه فرانسوی  »اسپورتس 
زون«؛ باشگاه بایرن مونیخ در چند روز اخیر وضعیت فن دایک 
در بازار نقل وانتقالات را از باشگاه لیورپول جویا شده است. این 
مدافع هلندی که تنها یک فصل دیگر از قراردادش با لیورپول 
باقی مانده، پیشنهادهای خوبی از باشگاه های عربستانی 
کنون در 2۶۷ بازی  دریافت کرده است. فن دایک 32 ساله که تا
برای لیورپول به میدان رفته و آمار 23 گل زده و ۱2 پاس گل را 
از خود برجای گذاشته است، می خواهد در این تیم بماند، اما 
مدیران باشگاه لیورپول بی میل نیستند از فروش این بازیکن 
در تابستان سالجاری درآمدی کسب کنند. مرد سال یوفا در 
سال 2۰۱۹ که در ماه ژانویه 2۰۱8 در ازای ۷۵ میلیون پوند از 
ساوتهمپتون به لیورپول پیوست، در این مدت به این تیم برای 
کسب هفت جام مختلف از جمله یک قهرمانی در لیگ قهرمانان 
اروپا، یک قهرمانی در سوپرجام اروپا، یک قهرمانی در جام جهانی 
باشگاه ها و یک قهرمانی در لیگ برتر انگلیس کمک کرده است. 

کارلو آنچلوتی: تعهد تیمی مان شگفت انگیز بود 
از  پس  مادرید  رئال  سرمربی  آنچلوتی،  کارلو 
تساوی تیمش مقابل بایرن مونیخ در دور رفت 
از  اروپا  قهرمانان  لیگ  نیمه نهایی  مرحله  از 

گردانش تمجید کرد. شا
   بهترین لحظه؟

با  تقابل  در  گردانش  شا که  آنچلوتی  کارلو 
مرحله  از  رفت  دور  در  مونیخ  بایرن 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا به 
تساوی 2- 2 در ورزشگاه آلیانتس 
آره نا دست یافتند، پس از این بازی 
گفت: تعهد تیم شگفت انگیز بود، 
پایانی  مقطع  در  به خصوص 
سعی  ما  بازیکنان  که  بازی 
کردند به تساوی برسند. بایرن 
بهترین عملکرد خود را نشان 
داد و ما فقط در مقطع هایی از 
بازی خوب بودیم. بهترین لحظه 
گل  که  بازی برای ما زمانی بود 
خوردیم. ما توپ و میدان زیادی 
آنها  اما  داشتیم،  اختیار  در 
به دنبال راهی برای خروج از 
بن بست بودند و موفق به ثمر 
رساندن دو گل شدند. این یک 
نتیجه خوب است و به ما برای 
بازی برگشت اعتماد به نفس 

می دهد. با این نتیجه تساوی هر اتفاقی در بازی 
خ دهد چون بایرن بازیکنان  برگشت ممکن است، ر

کیفیتی دارد. بسیار با
   بهترین فرم حریف 

در  کیفیتی  با بسیار  بازیکنان  بایرن  افزود:  وی 
ترکیب دارد که می توانند به حریف شان ضربه بزنند. 
متأسفانه آنها در زمانی دروازه ما را گشودند که ما در 
بهترین فرم و شکل خود بودیم. پس از آن با تلاش و 
مشارکتی که بازیکنان تعویضی ما داشتند، ما موفق 

شدیم نتیجه را به تساوی بکشانیم.
   فینال؟

سرمربی رئال مادرید تصریح کرد: ما در حالی به 
این نقطه از فصل رسیده ایم که حالا شانس زیادی 
برای بازی در فینالی دیگر را داریم. وقتی صاحب توپ 
هستیم باید خوب حمله کنیم و وقتی توپ را در اختیار 
نداریم باید خوب دفاع کنیم. ما سعی می کنیم اینطور 
عمل کنیم چون در جریان بازی همیشه مالکیت توپ 
را در اختیار نداریم. بیایید امیدوار باشیم که در بازی 
برگشت اینطور عمل کنیم. بازی برگشت در برنابئو 
دشوار خواهد بود چون ما مقایل تیمی فوق العاده 
بازی می کنیم و شانس هر دو تیم برای صعود به فینال 
کاملا برابر است، اما هواداران در بازی برگشت قطعا به 

ما کمک خواهند کرد.
   تمجید 

وی همچنین در تمجید از بال برزیلی اش  اظهار 

داشت: وینیسیوس می تواند به عنوان یک مهاجم 
بازی کند چون یاد گرفته بدون توپ خوب حرکت 
کند و به خط دفاع حریف حمله کند. او جلوی دروازه 
خیلی خونسرد است. مطمئنا شما به یک بازیکن 
خط میانی نیاز دارید که بتوانید در صحنه گل اول، آن 
توپ را گل کنید )اشاره به پاس تونی کروس(. کارلو در 
ادامه درباره هافبک آلمانی اش خاطرنشان کرد: این 
برای تونی کروس کاملا طبیعی است که یکی از بهترین 

پاسورها باشد. 
که چنین  او یکی از بهترین هافبک هایی است 
گی هایی دارند. ما می خواستیم بازی را بهتر کنترل  ویژ
کنیم چون بازپس گیری توپ از بایرنی ها دشوار بود، 
اما هیچکس مثل کروس روی توپ کنترل و تسلط 
نداشت. آنچلوتی در بخش دیگری از صحبت هایش 
کید کرد: ما باید با شدت بیشتری دفاع می کردیم،  تأ
مثل ۱2۰ دقیقه تقابل مان با منچسترسیتی، اما در 
ادامه روند بازی  مان تغییر کرد. سرمربی ایتالیایی 
رئال مادرید همچنین درباره هافبک انگلیسی اش 
که در این بازی روی فرم و شکل خوبی نبود، اظهار 
بازخواهد  خود  فرم  بهترین  به  بلینگام  داشت: 
گشت. او مصدومیتی داشت که به طور قابل توجهی 
روی عملکردش تأثیر گذاشته بود. جود در بهترین 
حالت خود نبود، اما او خیلی زود به بهترین فرم خود 
بازخواهد گشت و برای بازی برگشت صددرصد آماده 

خواهد بود. 

به المپیک صعود کنیم، فوق العاده است

شرایط تیم ملی والیبال ایران پیش از حضور در لیگ 
ملت ها متفاوت است. والیبالیست هایی که نتوانستند در 
خدمت تیم ملی باشند عذر موجه داشتند. سیدمحمد 
موسوی و امیر غفور عذر موجه آوردند و از سوی فدراسیون 
قبول شده، برای سایرین هم مانند صابر کاظمی هم به 
این شکل بود، برخی نفرات هم نظیر بردیا سعادت به دلیل 
مصدومیت نتوانستند در این اردو حضور داشته باشند. 
که قبل  اصل ماجرا برای تیم ملی والیبال اردویی است 
از مسابقات در برزیل تشکیل می شود، آنجاست که تیم 
به جمع بندی و قوام می رسد. با توجه به اینکه به غیر 
از ۱4 بازیکن قانونی، 4 بازیکن دیگر هم می توانند همراه 
تیم ملی باشند در برزیل سرمربی تیم ملی نفرات اصلی خود 
را شناسایی می کند. تیم ملی با انسجام و متحد در برزیل 
شکل بگیرد و مسابقات را با قدرت آغاز کند. هنوز تمامی 
مسابقات باشگاهی تمام نشده و برخی بازیکنان هم که 
مسابقات آنها به پایان رسیده نیاز به استراحت و ریکاوری 
دارند تا در بهترین فرم به اردوی تیم ملی اضافه شوند. 
هنوز دیگر تیم های ملی حاضر رقابت ها هم تمرینات خود 
را شروع نکردند، چون مسابقات یورو لیگ این هفته تمام 
می شود. از هفته آینده اردو های تیم های رقیب ایران به 
شکل نهایی می رسد و این اتفاق برای تیم ملی کشورمان 
هم می افتد. هفته آینده دقیقا مشخص می شود برای لیگ 
ملت ها وضعیت بازیکنان تیم های هر کشور چگونه است. 
کادر های فنی تیم های مختلف هم به جمع بندی می رسند 
که چگونه می توانند مسابقات را شروع و به پایان برسانند. 
بعد از اتمام مسابقات باشگاهی باید کیفیت تیم ها را سنجید 
و دید که آخرین وضعیت رقبا و تیم کشورمان چگونه است. 
نکته مثبت برای تیم ملی ایران این است که کادر ایرانی 
مائوریسیو پائز از هفته ها قبل کار خود را آغاز کردند و امور 
را پیش برده اند. چهره های شناخته شده و مورد وثوق 
کاملا با پائز هماهنگ  تمرینات تیم ملی را پیش بردند و 
بودند. دستیار غیرایرانی پائز هم که به تیم ملی اضافه شود 
گر می خواهیم به  منطبق بر اصول حرفه ای پیش می رود. ا
آمادگی صددرصد هم برسیم به حضور بازیکنان و طراحی و 
اجرای تمرینات بازمی گردد. بازهم همه چیز در اردوی برزیل 
مشخص می شود ولی باید صبور باشیم تا اردو شکل واقعی 
به خود بگیرد و تمرینات وجه قطعی پیدا کند تا تیم ملی 
قابل ارزیابی باشد. همه معتقدیم تیم ملی والیبال ۱۰ درصد 
شانس صعود دارد، هر چند این درصد ها قابل ارزیابی علمی 
نیستند، همه مسابقات مورد حساب هستند و این احتمال 
وجود دارد که نتایج بسیار خوبی بگیریم ولی به المپیک 
صعود نکنیم، چون نتایج تمامی تیم ها در رنکینگ جهانی 
محاسبه می شود. آن چیزی که همه متفق القول قبول دارند 
این است که هر چند شانس کمی برای صعود داریم باید از 
تمام این شانس استفاده کنیم. تیم ملی باید جوری وارد 
مسابقات شود که با یک هدف مشخص با صددرصد توان 
خود و با برنامه برابر حریفان بازی کند. مهم تر از صعود به 
المپیک، بازیابی چهره معتبر تیم ملی در عرصه بین المللی 
است. نتایج درخشان تیم ملی باعث خواهد شد تا بار دیگر 
گر به  ح و معتبر در عرصه جهانی باشد. ا ایران تیمی مطر
گر چنین نشد  المپیک صعود کنیم که فوق العاده است، اما ا
ح در کنار دیگر  هم نام ایران به عنوان یکی از تیم های مطر

تیم های صاحبنام جهان برده می شود. 

طلوعکیان امیر
کارشناسوالیبال

سیدمیلاد تقوی، رئیس فدراسیون والیبال:

حضور  عدم  مورد  در  تقوی  سیدمیلاد 
تیم  در  غفور  امیر  و  موسوی  سیدمحمد 
به  دلیل  کسانی که  گفت:  والیبال  ملی 
یا به هر  یا به  دلیل فنی و  آسیب دیدگی و 
دلیل دیگری از تیم ملی کنار گذاشته شده یا 
انصراف داده اند، همگی با غیرت بوده و تمام 
نگاه ها اینگونه است که منافع ملی را بالاتر از 
منافع شخصی می دانند. »سید میلاد تقوی« 
رئیس فدراسیون والیبال ایران در حاشیه 
سفر یک روزه خود به استان یزد در گفت وگو 
با ایسنا در خصوص میزبانی این استان از 
مسابقات قهرمانی جام باشگاه های آسیا 
2۰24 گفت: استان یزد در طول چند سال 

گذشته جزو استان هایی بوده که نشان داده 
برای پیشرفت والیبال در این استان اتحاد و 
همدلی مثال زدنی وجود دارد. او همچنین 
در خصوص انصراف »سیدمحمد موسوی 
« از تیم ملی بیان داشت: عرصه  و امیر غفور
غ از نام ها،  امروز والیبال عرصه فنی است؛ فار
کسانی که به  دلیل آسیب دیدگی و یا به  دلیل 
فنی و یا به هر دلیل دیگری از تیم ملی کنار 
گذاشته یا انصراف داده اند، همگی با غیرت 
بوده و هستند و قطعا تمام نگاه ها اینگونه 

است که منافع ملی را بالاتر از منافع شخصی 
گر فرصت  می دانند. وی افزود: هر فردی ا
داشته باشد که در تیم ملی به مردم خدمت 
گر کسی غیر  کند، حتما این کار را می کند و ا
کند و منافع شخصی خود را از  از این فکر 
منافع ملی و خوشحالی مردم ایران بالاتر 
ببیند قطعا اشتباه می کند. رئیس فدراسیون 
والیبال ایران ادامه داد: این ورزش و این 
قهرمان ها متعلق به مردم هستند؛ به خوبی 
می دانیم که ورزش بدون هوادار عملا دیده 

ما  که  است  خدمتی  این  و  شد  نخواهد 
موظف به آنیم تا برای افتخارآفرینی تیم ملی 
و بر افراشته شدن پرچم کشور عزیزمان تمام 
تلاش خود را به کار گیریم و مطمئن هستم 
که دیدگاه تمام مجموعه تیم ملی نیز همین 
خواهد بود.  تقوی در پاسخ به اینکه انتظار 
« سرمربی تیم  فدراسیون والیبال از »پائز
ملی در لیگ ملتها چیست، ادامه داد: آقای 
باانگیزه ای است؛ همه  پائز انسان بسیار 
می دانند که او آدم کم تجربه ای نیست و قطعا 
این طور به  نظر می رسد که افتخارآفرینی در 
این رویداد برای آینده کاری خود ایشان نیز 

از اهمیت خاصی بر خوردار است. 

« مهم است  موفقیت با ایران برای »پائز


